

Title (en)
Kitchen working unit.

Title (de)
Küchenarbeitseinheit.

Title (fr)
Unité de travail pour la cuisine.

Publication
EP 0401465 A2 19901212 (DE)

Application
EP 90102298 A 19900206

Priority
• DE 3918831 A 19890609
• DE 4001382 A 19900118

Abstract (en)
The present invention relates to a kitchen work unit (10) which is equipped with a worktop (12) which is adjustable in height. This worktop can, for example, rest on approximately L-shaped bearing profiles (25, 26) which are connected to an upper guide column (23) which, in turn, is guided on a lower guide column (24) so as to be adjustable in height. The advantage of the invention is that the worktop of the kitchen work unit can be set to a height position which is convenient for a person working at it. The height can be adjusted, for example, after releasing a release mechanism by pressure from above against a spring force or, alternatively, electrically or mechanically via a crank. <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Küchenarbeitseinheit (10), die mit einer in der Höhe verstellbaren Arbeitsplatte (12) ausgerüstet ist. Diese Arbeitsplatte kann zum Beispiel auf etwa L-förmigen Tragprofilen (25, 26) ruhen, die mit einer oberen Führungssäule (23) verbunden sind, die wiederum auf einer unteren Führungssäule (24) höhenverstellbar geführt ist. Der Vorteil der Erfindung liegt darin, daß die Arbeitsplatte der Küchenarbeitseinheit in eine der daran arbeitenden Person angenehme Höhenposition gebracht werden kann. Die Höhenverstellung kann zum Beispiel nach Lösen eines Auslösemechanismus durch Druck von oben her gegen eine Federkraft oder auch elektrisch oder mechanisch über eine Kurbel erfolgen. <IMAGE>

IPC 1-7
A47B 77/04

IPC 8 full level
A47B 77/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 77/04 (2013.01)

Cited by
EP1389716A3; CN107374095A; GB2391466A; GB2391466B; DE102017116030A1; GB2611107A; GB2611107B; US6877825B2; US11835238B2; FR2835574A1; WO2019015985A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0401465 A2 19901212; EP 0401465 A3 19920603; DE 4001382 A1 19901213; DE 4001382 C2 19910321

DOCDB simple family (application)
EP 90102298 A 19900206; DE 4001382 A 19900118